
 
 
 
 

Motie Voedselbos 
 
Raadsvergadering donderdag 14 december 2017   
 
Agendapunt 6 
 
De gemeenteraad van Kampen, in vergadering bijeen op 14 december 2017 
 
Gelezen het raadsvoorstel majeure keuzes herinrichting Groene Hart 
 
Gehoord de beraadslagingen in de commissie Ruimtelijke ontwikkeling op 4 december 2017 
 
Overwegende dat: 

 Er nog geen overleg heeft plaatsgevonden met de initiatiefnemers van het 
voedselbos over de gewenste omvang, locatie en een verdienmodel; 

 Het oppervlak waaraan nu wordt gedacht mogelijk te klein is voor een goed 
functionerend voedselbos. 

 
Van oordeel zijnde dat: 

 Een voedselbos openbaar toegankelijk moet zijn; 

 Fruit en groenten die er groeien zonder prijsdrempel voor iedereen beschikbaar 
moeten zijn. 

Spreekt uit: 

 Dat een verdienmodel, bijvoorbeeld met het innen van pacht, voor het voedselbos 
ongewenst is. 

 
En roept het college op: 

 bij het ontwerpen van het inrichtingsplan om meer ruimte te zoeken voor het 
voedselbos. 

 
 
Ondertekening 
 
 
N. Jeurink,  R. Boddeus, 
GroenLinks  SP 
 


